
V prejšnjem mesecu
S SEJ OBEH ZBOROV SKUPŠČINE

9. SEJA
občinskega zbora in zbora
delovnih skupnosti naše
občinske skupščine je 7. de-
cembra 1965 med drugim
obravnavala in sklenila:

— delo upravnega odbora
sklada za bivše borce NOV
je bilo v okviru danih mož-
nosti uspešno in pravilno.
— materialne probleme ne-
zaposlenih bivših borcev
NOV (stanovanja itd.) bo v
prihodnje občinski sklad za
borce NOV reševal v sode-
lovanju z delovnimi orga-
nizacijami in glavnim od-
borom ZB Slovenije,
— telesna kultura mora
postati bolj množična, za-
jeti mora predvsem mladi-
no, profesionalni športni
delavci naj nudijo več po-
moči amaterskim društvom
in klubom, potrebno je tu-
di več načrtnosti in med-
društvenega sodelovanja,
— kulturiio-prosvetna de-
javnost mora temeljiti na
koordiniranem sodelovanju
vseh zavzetih činiteljev, na
enotnem programiranju in
financiranju programov z
ozirom na kvaliteto, mno-
žičnost itd.
— nadomestne volitve za
občinske odbornike v
Smledniku in Pirničah bo-
do 9. januarja 1966.

10. SEJA
obeh zborov naše skup-
ščine je 20. decembra 1965
med drugim obravnavala
in:
— osvojila osnutek odloka
generalnega plana o urba-
nističnem razvoju mesta
Ljubljana, katerega sestav-
ni del je tudi zazidalni na-
črt za mestno območje na-
še občine,
— dala priznanje zavodu
za socialno delo ter sodelu-
jočim organizacijam za
urejanje socialno varstve-
nih problemov,
— sprejela odlok o druž-
beni materialni pomoči nc-
preskrbljenim in za delo
nesposobnim občanom (glej
Glasnik-Ljubljanski dnev-
nik.)
— kritično ocenila delo
bivšega sklada za zidanje

stanovanjskih hiš, ki je bi-
lo sicer uspešno,
— priporočila pospešeno
izgradnjo stanovanj v no-
vem kreditnem in organi-
zacijskem sistemu,
— potrdila odlok mestnega
sveta o davku na promet v
maloprodaji, ki je odslej
enoten za vse ljubljanske
mestne občine,
— sklenila, da se anuitete
za stanovanja borcev NOV
odplačajo s sredstvi občin-
skega proračuna,
— zahtevala dodatno po-
ročilo od podjetja Iskre o
plačevanju anuitet za inve-
sticijske kredite.

11. SEJA
obeh zborov občinske skup-
ščine je 28. decembra 1966
obravnavala in
— priporočila reorganiza-
cijo zdravstvene službe na
območju občine,
— potrdila veljavnost od-
lokov mestnega sveta o sta-
novanjski reformi za celot-
no območje občine in sicer:
odlok o popisu stanovanj-
skih hiš, stanovanj in po-
slovnih prostorov ter po-
stopek in metode za ugo-
tavljanje njihove vrednosti,
odlok o odstotku sredstev,
ki se izločajo iz skladov
skupne porabe za subvenci-
oniranje najemnine,
odlok o minimalnih tehnit-
nih normativih za vzdržc-
vanje stanovanjskih hiš
v družbeni lastnini in o na-
činu delitve sredstev za
investicijsko in tekoče
vzdrževanje,
odlok o najvišji stanarini
za stanovanja, ki jih up-
ravljajo organizacije za go-
spodarjenje s stanovanj-
skimi hišami,
odlok o amortizaciji stano-
vanjskih hiš.

(Vsi ti odloki mestnega
sveta so objavljeni v Glas-
niku, prilogi Ljubljanskega
dnevnika z dne 28. 12. 1965).
— potrdila veljavnost od-
loka mestnega sveta o ob-
činskem prometnem davku
za območje celotne občine,
—• spremenila odlok o dav-
kih in prispevkih občanov
ter njihovih stopnjah, tako
da se bo za pavšalno osno-
vo uporabila 5 %> stopnja

(prej 6,8 °/o), za obrtno de-
javnost 12,5 °/o (prej 17,5 'Vo),
za intelektualne storitve
12,5 %> (prej 15%). Glej
Glasnik Ljubljanskega
dnevnika z dne 7. I. 66.)
— z odločbo zvišala letni
kosmati dohodek delavcev
za novo leto, na podlagi
katere bo določena osnova
za odmero prispevka od
obrtnih dejavnoSti, (glej
Glasnik Ljubljanskega
dnevnika z dne 7. 1. 66.)
— odobrila najetje 150 nii-
lijonov din posojila pri na-
rodni banki za financira-
nje občinskih proračunskih
dohodkov in izdatkov za
začetek novega leta,
— ukinila odlok o postop-
ku pri prodaji slanovanj-
skih hiš iz družbene last-
nine,
— potrdila sklep komunal-
ne skupnosti za sociaino
zavarovanje o 7,5 %> stopnji
osnovnega prispevka za
zdravstveno zavarovanje od
novega leta dalje in največ
3,75 °/o stopnji dodatnega
prispevka za zdravstveno
zavarovanje,
— sprejela priporočilo go-
spodarskim organizacijam
naj po enakih kriterijih
prispevajo 1 °/o od bruto iz-
plačanih osebnih dohdkov
za financiranje strokovr.e*
ga šolstva,
— odobrila povečanje šte-
vila sodnikov obcinskega
sodišča za tri sodnike, ker
se je razširila pristojnost
in povečal obseg dela,
— zbor delovnih skupnosti
je razrešil občinska odbor-
nika Alojza Meznariča in
Franca Vončina (na njuno
željo).


